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PROTOKÓŁ nr 15.2019 

z obrad XV Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  30 grudnia 2019 r. godz. 13:00,                 

w Sali Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pani Justyna Kopacz     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Wojciech Kozioł                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wiesław Głowa        Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Kamil Kurzawski                                                     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

15. Pan Marcin Małek                                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

6. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

7. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

8. Pani Teresa Wilkosz           Sołtys wsi Zabawa 

9. Pan Janusz Dybisz                                                                   Sołtys wsi Zdrochec 

10. Pan Kazimierz Sarnecki       Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 
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11. Pan Mateusz Borowiec                                                           Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

12. Pan Kazimierz Urbanek                                 Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pan Mieczysław Kita Kierownik ZESUW w Niwce           

6. Pan Konrad  Rudziński                                                      Podinspektor UM w Radłowie 

7. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

8. Pan Franciszek Kądziela   Inspektor UM w Radłowie 

9. Pani Marta Cegielska  Inspektor UM w Radłowie  

 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie XV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: odczytania i przyjęcia 

porządku obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Proponowany porządek obrad: 

Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie aktualnego stanu przeprawy mostowej w Ostrowie. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 26 listopada           

2019 r.   

5. Zgłaszanie interpelacji Radnych 
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6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

c) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radłów, 

d) przyjęcia uchwały budżetowej Gminy Radłów na rok 2020, 

e) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na 2020 rok, 

f) odwołania Skarbnika Gminy Radłów, 

g) powołania Skarbnika Gmin y Radłów, 

h) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami   komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy  

i) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Radłów na rok szkolny 

2019/2020. 

j) zamiaru przekształcenia zamiaru przekształcenia Zakładu Eksploatacji Stacji 

Uzdatniania Wody  w Niwce spółkę  

k) wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na kompleksową dostawę gazu ziemnego w ramach Grupy Zakupowej. 

l) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej 

m) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego – Biskupice Radłowskie 

n) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego – Niwka 

o) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy 

p) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości mienia komunalnego 

q) przystąpienia Gminy Radłów do realizacji projektu „Edukacja to moja przyszłość”                

w ramach Poddziałania 10.1.3. Edukacja w szkołach prowadzących kształcenie ogólne  

7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

8. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 
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9. Wolne wnioski i zakończenie XV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 15 radnych. 

 

Ad. 3. 

 Pan Kapera przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad : informacji w sprawie 

aktualnego stanu przeprawy mostowej w Ostrowie. 

Pan Burmistrz powiedział, że Pan Starosta oraz Zarząd Powiatu zostali zaproszeni na 

dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Radłowie. Na sesji Powiatu był obecny Pan Burmistrz oraz 

mieszkańcy gminy Wierzchosławice, którzy protestowali przeciwko zamknięciu mostu                     

w Ostrowie. Pan Burmistrz przedstawił Radnym Rady Miejskiej w Radłowie decyzję z 2017 

roku nakazującą Staroście Tarnowskiemu naprawę mostu. Od tego czasu nic nie zostało 

zrobione a Powiat Tarnowski przeznaczył na naprawę 100 tys. złotych co z góry skazywało 

remont przeprawy na niepowodzenie. Było na moście wojsko i oceniało możliwość 

wykonania takiego mostu w 3 miesiące. Taki termin nie jest możliwy do zrealizowania. 

Mostem zainteresowała się firma z Częstochowy, która wygrała przetarg na budowę łącznika 

i ten most jest im niezbędny. Firma ta jest gotowa wybudować nowy most na istniejących 

podporach. W tej sprawie Pan Burmistrz i Pan Ciepiela rozmawiali z Panem Starostą                          

i zaproponowaliśmy mu takie rozwiązanie. Firma ta dokona oceny do 15 stycznia 2020 roku            

i będziemy wiedzieć coś bliżej. Pan Burmistrz rozmawiał o tym pomyśle z Panem Wojewodą 

i Panem Marszałkiem i byli pozytywnie nastawieni do tego pomysłu.  

Pan Burmistrz pokazał Państwu Radnym zapis z kamery w miejscowości Wał_Ruda 

przedstawiający poważny wypadek. 

Ad.4. 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad XIV  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 26 listopada 2019 r.   

Pan Śmiałkowski  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad  XIV  Sesji Rady Miejskiej             

w Radłowie z dnia 26 listopada 2019 r.  bez czytania 
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Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XIV  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 26 listopada 2019 r.   

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 5. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Pan Żurowski odczytał interpelację dotyczącą ulgi w płaceniu za odpady komunalne , wodę                  

i kanalizację. 

Ad 6. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Marcinkowską na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny   wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XV/119/2019 

 

b) zmiana uchwały budżetowej na rok 2019. 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Marcinkowską na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Głowa złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/120/2019 

 

c) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radłów   

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Marcinkowską na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Odczytanie opinii RIO w Tarnowie 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/121/2019 

 

d) przyjęcia uchwały budżetowej Gminy Radłów na rok 2020, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Marcinkowską na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Odczytanie opinii RIO w Tarnowie 

Pan Radamski złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/122/2019 
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e) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na 2020 rok, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Małek na 

posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań 

Pan Madej złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/123/2019 

 

f) odwołania Skarbnika Gminy Radłów, 

 

Pan Burmistrz powiedział, że Pan Skarbnik odchodzi na emeryturę i złożył wniosek                         

o odwołanie z funkcji. 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/124/2019 

 

g) powołania Skarbnika Gmin y Radłów, 

 

Pan Burmistrz odczytał wniosek o powołaniu Pani Marty Cegielskiej na Skarbnika Gminy 

Radłów. 

Pani Marta Cegielska przedstawiła swoją osobę oraz dotychczasowy dorobek zawodowy.  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 
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Nr XV/125/2019 

 

h) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami   

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Kądzielę 

na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/126/2019 

 

i) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Radłów na rok szkolny 

2019/2020. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Rudzińskiego na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/127/2019 

 

j) zamiaru przekształcenia zamiaru przekształcenia Zakładu Eksploatacji 

Stacji Uzdatniania Wody  w Niwce spółkę  

 

Pan Kurzawski powiedział, że rok wcześniej sam zachęcał do takich posunięć i bardzo się 

cieszy, że Spółka powstanie. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że od dłuższego czasu ten temat jest poruszany i sądzi, że będzie 

to dobre rozwiązania a zarazem zapewnia pracowników, że nie mają się czego obawiać. 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/128/2019 

 

k) wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na kompleksową dostawę gazu ziemnego w 

ramach Grupy Zakupowej. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/129/2019 

 

l) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

grupowego zakupu energii elektrycznej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pania Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XV/130/2019 
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Pan Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy 

Wznowienie obrad 

 

m) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego   

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XV/131/2019 

  

n) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XV/132/2019 

 

o) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XV/133/2019 

p) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości mienia komunalnego 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XV/133/2019 

 

q) przystąpienia Gminy Radłów do realizacji projektu „Edukacja to moja 

przyszłość” w ramach Poddziałania 10.1.3. Edukacja w szkołach 

prowadzących kształcenie ogólne 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Rudzińskiego na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XV/135/2019 

Ad. 7. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: 

Odpowiedzi na interpelację.  

Pan Burmistrz powiedział, że zostanie sporządzona symulacja. 

 

Ad. 8. 
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Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Pan Burmistrz podziękował Radnym za uchwalenie budżetu na 2020 rok. Przystąpimy do 

realizacji PSZOK-u, parkingu „Parkuj i jedź”. Został złożony nowy wniosek na żłobek                  

w Radłowie, który pozwoli na realizację tego zadania. Dopinają się dokumenty na kanalizację 

w Łęce Siedleckiej. Będzie termomodernizacja szkoły w Zabawie i prawdopodobnie na 

Niwce.  Będę informował na bieżąco o remontach dróg. 

W 2023 roku zakaz palenia w starych piecach. 

Pan Komendant powiedział, że wraz z Panem Armatysem byli na rondzie w Wał-Rudzie, to 

na ich widok samochody zwalniały. Odnośnie dębu obok poczty będę interweniował                       

w Zarządzie Dróg Wojewódzkich.  

 

Ad. 9 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie                 

obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Kapera zapytał Pana Burmistrza o pochodzenie Koła Łowieckiego, które ma zastąpić 

Lasy Państwowe. 

Pan Sikoń odpowiedział, że to Koło jest z Krakowa. 

Pan Urbanek odpowiedział, że szkodami od kwietnia zajmować się będzie Koło Łowieckie 

Łoś. 

Pan Miśtak podziękował Panu Burmistrzowi i Państwu Radnym za wszystko co zostało 

wykonane w 2019 roku dla miejscowości Niwka. 

Pan Sarnecki również złożył podziękowania od Biskupic Radłowskich i poprosił aby o nich 

nie zapominać. 

Pan Sikoń jako Prezes Sołtysów złożył najserdeczniejsze życzenia na Nowy Rok. 

Pani Kusior podziękowała za wszystko co zostało zrobione dla Woli Radłowskiej. 

Pan Kita powiedział, że ostatnio w niedzielę były 2 przerwy w dostawie wody ponieważ była 

awaria na Stacji Uzdatniania Wody w Niwce. Zakład nigdy nie został wybudowany do końca. 

Został dopuszczony jedynie warunkowo a było to 30 lat temu. Od 4 lat Pan Kita mówi                     

o konieczności pozyskania drugiego zbiornika, ponieważ w razie problemów cała gmina 
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pozostanie bez wody. Brak wody w gospodarstwach domowych został spowodowany 

zatkaniem rur ssących co niestety będzie musiało skutkować faktem odłączenia całej gminy 

od dostawy wody na przynajmniej 1 dzień. Cena wody u nas jest bardzo niska a w momencie 

powstania Spółki cena ta radykalnie wzrośnie ponieważ w Spółce o cenie wody decydują 

Wody Polskie a nie Radni. Podejrzewam wzrost ceny o około 50%. Nie jestem przeciwnikiem 

Spółki ale uważam, że należy przedstawić wszystkie zagrożenia aby ludzie byli świadomi                   

i nic nam nie zarzucili.  

Pan Burmistrz powiedział, że nie można rozpowszechniać niesprawdzonych informacji a tym 

samym wywoływać panikę wśród mieszkańców. Prosiłem aby Pan pojechał z nami do 

Muszyny i zobaczył jak działają Spółki Wodne i jak to wygląda.  

Pan Burmistrz złożył wszystkim życzenia Noworoczne. 

Pan Podraza przeprosił za spóźnienie i przedstawił najnowsze informacje w sprawie mostu             

w Ostrowie.  

Zarząd Powiatu nie ma na razie pomysłu na rozwiązanie tego problemu. Zarząd Powiatu                 

w projekcie budżetu na 2020 rok nie przewidział środków na to zadanie. Pan Podraza zgłosił 

4 poprawki do przyszłego budżetu powiatu aby bezsensownie zadysponowane środki 

przesunąć na budowę mostu. Pan Podraza zaprosił na blokadę dróg w dniu 1q7 stycznia 2020 

roku od godziny 12 do 14. Również złe wieści są dla mieszkańców miejscowości Brzeźnica 

Powiat nie bardzo ma zamiar naprawić nawierzchnię drogi powiatowej. Sytuacja z mostem 

spowodowała wzrost cen biletów miesięcznych w firmie Janpol z 86 do 107.  

Pan Burmistrz powiedział, że Powiat Tarnowski nie chce współpracować z gminami.  

Pan Podraza powiedział, że pieniądze w budżecie powiatu na przykład na projekt ekologiczny 

w Rzepienniku Strzyżewskim w kwocie 100 tysięcy złotych gdzie dookoła są ścieżki zdrowia 

jest to raczej nierozsądny pomysł. 

Pan Kapera złożył wszystkim życzenia Noworoczne również od Pana Sołtysa Przybysławic 

Eugeniusza Bisia, który był nieobecny z powodów zdrowotnych.  

Pan Przewodniczący zakończył obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          


